
2022-02-17 Rapport från Kommunala Pensionärsrådet. 

Av Lena Larsson 

Dagens sammanträde började med att utse protokolljusterare. Monica Jönsson 

utsågs. 

Information om Vårlöken – biståndsbedömt trygghetsboende. 

Vårlöken som tidigare varit ett parboende håller nu på att renoveras och bli ett 

trygghetsboende. Lennart Andersson, fastighetsförvaltare på Serviceförvaltningen 

berättade om hur det skulle renoveras. 28 lägenheter kommer där att bli. En av dessa 

kommer att användas som gemensamhetsutrymme. Storleken blir 65 > 67 m2. 

Ebo är projektledare. Ombyggnaden kommer att pågå mellan november 2021 och juli 

2022.  

Man hoppas på att det i första hand blir Eslövsbo som söker till Vårlöken. Idag är det 

80 år som gäller men ev. kommer man att sänka det till 75 år. 

Eventuellt kan KPR besöka Vårlöken vid nästa sammanträde. 

 

Information om biståndsbedömt trygghetsboende samt vård- och omsorgsboende. 

Anna Lenna Malmborg berättade att på Ölyckehemmet i Löberöd, där man har 5 

trygghetsboende så är det 80 år som gäller. Dessutom är det t ex oro, ensamhet, 

isolering, lättare omsorg som man tar hänsyn till. Det kan även vara de som har 

testat hemtjänst och larmtelefon. Demens är ingen orsak till att få bo på 

trygghetsboende. Då är det vård- och omsorgboende som gäller. 

Det man kan konstatera är att det blir ett ensamboende. 

 

Information om Eslövs kommuns belysningsplan. 

Magnus Hall, enhetschef gata, trafik och park på Miljö- och Samhällsbyggnad. Idag 

har man entreprenad, upphandlad, för genomgång 4 ggr/år. Någon plan har man 

inte. Dom följer kommunens miljöplan. Men det finns inget organiserat arbete. 

Man ska göra en plan inför upphandlingen men hur ska man hinna. Elen ska även 

upphandlas.  

Frågan om man hade någon plan för hur man byter ut till LED-lampor finns inte 

heller. Man sparar ca 60 – 70 % med LED-lampor. En beräkning som gjordes för 

något år sedan. 



Rent budgetmässigt har man 3 miljoner till belysningen 2,5 miljoner till reparationer. 

Att byta en stolpe kostar ca 3 000 kr om stolpen har arm 7-10 000 kr, En LED-lampa 

4-10 000 kr. Därtill kommer arbetskostnad. 

På min fråga om man bara gjorde akuta åtgärder fick vi ett positivt svar. Det finns 

inga planer. 

Just nu var man inriktad på landsbygden. Man hade ett antal pengar som man skulle 

göra av med. 

 

Information om utveckling av Husarängen och Karlsrobadet. 

Området är utsett till ett rekreationsområde. Rebecca Stewart, fritidsstrateg på Kultur 

och Fritid berättade om det projekt som pågår. Just nu vill man ha in synpunkter och 

önskemål från Eslövsbor. EBKs klubbstuga ingår i projektet. Tanken är att här ska 

vara utegym, aktivitetspark och lekplats, plats för bollspel etc. etc. 

Återuppbyggnaden ska vara klar 2023. 

 

Information om nytt vård- och omsorgsboende med inriktning demens. 

Sist på dagordningen informerar Josef Johansson, förvaltningschef Vård- och 

Omsorg om tankarna om nytt demensboende. 

Då jag har en hundbaby hemma så fick jag köra hem men det finns en artikel i 

Skånska Dagbladet 2022-02-18 som ger en god inblick i hur man vill ha detta 

demensboende. Nu kommer det att ligga i planerna och tanken är att det ska 

vara klart 2027. 

 


